
2015-2016 ÇAYELİ 1. DÖNEM İNGİLİZCE İLÇE ZÜMRE TOPLANTISI 
TUTANAĞI 
TOPLANTI TARİHİ  : 08.09.2015 
TOPLANTI YERİ      : ÇAYELİ İSHAKOĞLU İMAM HATİP ORTAOKULU 
TOPLANTI SAATİ    : 14.00 
TOPLANTIYA KATILANLAR: Hüsniye HATİPOĞLU, Emel Aylin YILMAZ, Tuğba 
ÖZTÜRK,  Seyhun AKKOYUN, Mutlu KIRAÇ, Arzu KIRAÇ 
 
GÜNDEM MADDELERİ 
1. Açılış ve Yoklama 
2. Saygı Duruşu ve İstiklal Marşı’nın Okunması 
3. Toplantı Katibinin Seçimi 
4. 2014-2015 Eğitim-Öğretim Yılında Kullanılan Kitapların Değerlendirilmesi 
5. 2015-2016 Eğitim Öğretim Yılında Kullanılacak Olan Kitapların Değerlendirilmesi 
6. TEOG Sınavı’na Öğrencileri Hazırlarken İzlenen ve bu yıl uygulanacak  Yöntem ve Teknikler 
7. Dersler İşlenirken İzlenecek Yollar Hakkındaki Düşünceler 
8. Temenni ve Dilekler 
19. Kapanış 
 
GÜNDEM MADDELERİNİN GÖRÜŞÜLMESİ  
1 . Açılış konuşması ilçe zümre başkanı Hüsniye HATİPOĞLU tarafından yapıldı. Ardından 
saygı duruşu ve İstiklal marşının okunmasına geçildi. 
2. Saygı duruşu yapılarak İstiklal Marşı okundu. 
3. Toplantı katibi olarak Mutlu KIRAÇ  seçildi. 
4. Arzu kıraç; 2. Sınıf FUN WITH TEDDY kitabını çok beğendiğini, etkinliklerin öğrencilere 
çok eğlenceli ve faydalı olduğunu bu nedenle de kitabı aktif biçimde kullandığını söyledi. 
Tuğba ÖZTÜRK; 2. Sınıf kitabını genel olarak uygun bulduğunu, fakat bazı kelimelerin 
ağır olduğunu söyledi. 2. Sınıfta kullanılan bu kitabın 3. Sınıfa da katkı sağlayacağını belirtti. 
; 4. Sınıf kitabını genel olarak beğendiğini, alıştırma ve diyalogların 
öğrenci yaşına ve seviyesine uygun olduğunu belirtti. 
Arzu KIRAÇ  4. Sınıf kitabını genel olarak beğendiğini, önceki yıllara göre seviyeye 
daha uygun olduğunu ve başka kaynaklara ihtiyaç duymadığını belirtti.. 
Mutlu KIRAÇ; 5. Sınıf kitaplarının seviyeye uygun, bol alıştırmalı ve kolay anlaşılabilir 
olduğunu söyledi. 
Hüsniye HATİPOĞLU; 5. Sınıf kitabının ilk ünitesini öğrenci seviyesine uygun 
bulmadığını, fakat diğer ünitelerin iyi hazırlanmış olduğunu belirtti. 
Seyhun AKKOYUN; 7. Sınıf kitabı ünite temalarının ağır olduğunu ve seviyeye uygun 
olmadığını söyledi.Dialog ve iletişime yönelik olmadığını sadece konu başlıklarının aynı 
olduğunu söyledi. 
Mutlu  KIRAÇ ; 8. Sınıf kitabının TEOG ‘a cok uygun olmadığını söyledi.Tuğba ÖZTÜRT geçen 
yıl daha çok kelime ve gramer üzerinde durularaköğrenciler TEOG ‘a hazırlandı.  
5. Bu yılın kitapları henüz okullara ulaşmadığından bir görüş bildirilememiştir. 
6. Emel Aylin YILMAZ ; projeksiyon flash kard ve ek kaynaklardan yararlanmak faydalıydı ve 
öğrencinin motivasyonunu arttırdı.bundan dolayı bu yılda bu yöntemler kullanılarak ders 
işleyeceğini söyledi. 
Hüsniye HATİPOĞLU; TEOG’da öğrencinin kelime bilmesi faydasına olacağından dersler 
işlenirken gramer bilgisinden çok kelimeye öğrenmeye yönelik çalışmalar yapılacaktır. 



Seyhun AKKOYUN ; Öğrenciler yatılı kaldıkları için  akşam 18:00’dan 20:30’ a kadar 
öğretmenler eşliğinde etüt yapıldı.Öğrencilerin netlerinde ve çalışma alışkanlıklarında 
artış görüldü. 
8-Temenni ve dilekler 
Yeni eğitim –öğretim yılının öceki yıllardaki gibi verimli ve huzurlu geçmesi temenni edildi. 
9-Kapanış:Fikir alışverişi için karşılıklı teşekkürlerle kapanış yapıldı. 

 

KARARLAR: 
 

• Katılan öğretmenler TEOG’a yönelik geliştirme kursları açmayı düşündüklerini 
söylediler. 

• Alt sınıflarda video, flashcard ve ek kaynaklarınn ( akıllı tahta ) kullanılmasının faydalı 
olacağı kararlaştırıldı. 

• Test çözen öğrencilere destek verilerek soru çözme teknikleri üzerinde durulması 
kararlaştırıldı. 

 
 
 


